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Wat was je eerste baantje? Toen ik 8 
jaar oud was in de Linnaeushof bij de 
trampoline, waterfietsen en karts helpen 
tot mijn 19e jaar. Ondertussen ook in 
Horeca in Treslong gewerkt en natuurlijk 
tijdens mijn studie als brugwachter op veel 
bruggen bij de Ringvaart.
Wat was je eerste auto? Dat was een 
witte Ford Fiesta al voor ik een rijbewijs 
had. Daar heb ik er later nog 2 van gekocht, 
opgeknapt en doorverkocht. Mijn zakelijke 
eerste auto van Schoeman Makelaars was 
een tweedehands Seat Toledo “sportauto” 
waar ik heel blij mee was.
Wat is je levensmotto? Dat heb ik eigenlijk 
niet echt, wel hecht ik veelaan waarden 
en normen en dan ben ik echt wel een 
“oude” man aan het worden volgens mijn 
kinderen. Maar behandel mensen zoals 
je zelf ook graag behandeld wilt worden. 
Sta voor elkaar klaar als mens, vrijwilliger. 
Geven en schenken is leuker dan krijgen.
Wat is het mooiste plekje in de 
omgeving? Er zijn zoveel mooie plekjes, 
maar de kunst is om de tijd en rust te 
hebben om het te zien. Neem de forten 
langs de Geniedijk zoals bv. bij Paul Bos. 
Maar ook het strand en de zee zijn echt 
geweldig. Tegenwoordig neem ik meer 
privetijd en lopen we met het gezin er 
naartoe vanaf Pannenland.
Wie is je grootste voorbeeld? Van veel 
mensen krijg ik positieve energie en 
daarom kan ik ook veel geven. Niet van 
een groot ”voorbeeld” of van een persoon. 
Maar wel van mijn broer en zijn gezin, 
mijn ouders en al bijna 30 jaar ook van 
mijn schoonouders. En wat ik de laatste 
jaren ook echt merk ook van mijn zoon 
en dochter. Al zijn “spiegels” niet altijd 
makkelijk.
Waar sta je over 10 jaar? Dat gaan we 
zien, privé hoop ik met de familie en 
vrienden en zakelijk weet ik dat Almar en 
de andere partners dan Schenk Makelaars 
verder hebben laten groeien en bloeien 
samen met al onze relaties.
Welke dag zou je willen over doen? 
De dagen dat ik te druk was om echt te 
beseffen en te genieten wat voor leuke en 
mooie dingen we mogen en kunnen doen, 
zowel privé als zakelijk.
Waar maak je je als ondernemer de 
meeste zorgen over? Ik ben echt een 
mensenmens en zorgen maak ik me vooral 
over het feit hoe we in onze maatschappij 
met elkaar omgaan maar ook in de wereld, 
dat laatste snap ik echt niet en waar 
mogelijk proberen wij dat te veranderen, 
echter is de invloed helaas beperkt.

Wilt U nog meer weten over Laurens? 
www.schenkmakelaars.nl

Wilt U als ondernemer ook  
een keer in De Stoel zitten?  

Meldt U aan via marco@inforegio.nl
Volg InfoRegio ook op LinkedIn!

InfoRegio is tevens Mediapartner van

Lees ook het ondernemersplatform 
van Haarlemmermeer op   
WWW.INFOREGIO.NL


